
Zápis ze zasedání Kolejní rady Budeč 

17. 1. 2022 

 

Dne 17. 1. 2022 (pondělí) v 16:00 proběhlo zasedání KR Budeč v místnosti KR. 

Přítomní členové:  Nikola Bartková, Jan Bohadlo, David Stojka, Marek Raja, Roman Králik  

Zapisovatelka:  Nikola Bartková  

Program:  1. Seznámení s novými členy KR  

  2. Seznámení nových členů s informační infrastrukturou KR 

  3. Plánování koncertu v tělocvičně 

KR zjistí zájem o koncert a bude informovat studenty zda a kdy se koncert bude konat.  

  4. Elektronické zápisy praček a posilovny 

Elektronické zápisy praček a posilovny musí být v souladu s GDPR, tedy není možné vytvořit 

Google Tabulku, ve které by byly jména zapsaných studentů veřejně k dispozici. KR bude hledat dostupný 

software, který by umožňoval zápis studentů a zároveň by jména byla viditelná pouze pro zaměstnance na 

vrátnici.  

  5. Volná diskuze 

KR by ráda podpořila kulturní život na koleji a mezikolejní kulturní výměnu. Do dalšího roku chce 

rada uspořádat filmový klub (podobně jako minulý semester), který by se zaměřoval na více 

undergroundové filmy než doposud. Zároveň chce dát prostor místním umělcům pro svá autorská čtení nebo 

vernisáže. Jako další prioritu si určila kultivaci zahrady. V neposlední řadě se těší na konec zimního 

zkouškového a setkání se spolukolejníky na začátku semestru na tradiční Restartparty.  

 

  

 

 


